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ИЗВОД  ИЗ  ЗАПИСНИКА 

СА 22. РЕДОВНЕ  СЈЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ОПШТИНЕ  НОВИ ГРАД, ОДРЖАНЕ 
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ОБРАЗОВНИ ЦЕНТАР НОВИ ГРАД, СА ПОЧЕТКОМ У 09,00 ЧАСОВА 

 

Сједница је сазвана позивом број 02-013-20/23 од 17.11.2023.године. 

             Сједницу је сазвао предсједник Скупштине општине Зоран Кукавица. а записник је 

водила Драгана Згоњанин, стручни сарадник. 

             Предсједник Скупштине општине је на основу евиденционих листића констатовао да је 

присутан довољан број одборника (24) за пуноважно одлучивање.  

             Сједници нису присуствовали одборници Вања Бајић, Јована Дрљача и Мирко 

Згоњанин. 

             Поред одборника сједници су присуствовали: Милева Богић, секретар Скупштине 

општине; Мирослав Дрљача, начелник општине; Ненад Дрљача, шеф кабинета начелника 

општине; начелници Одјељења: Љубан Кнежевић, начелник Одјељења за општу управу, 

Мирослава Пашић, начелник Одјељења за привреду и пољопривреду, Слађана Вукоман Ољача, 

в.д. начелник Одјељења за буџет и финансије; Марина Цвјетојевић, шеф Одсјека за трезор. 

            Сједници je присутвовала Зора Савић, новинар ЈП „Радио Нови Град“ Нови Град, Вељко 

Бабић, новинар, РТРС-а и Недељко Лајшић, сниматељ РТРС-а.  

             Предсједник Скупштине општине Зоран Кукавица  је отворио 22. редовну сједницу  и 

предложио дневни ред који је исчитао, упитао има ли приједлога за измјене и допуне 

предложеног дневног реда те отворио расправу.  

             У расправи су учествовали одборници: Игор Таборин и Хасан Расавац који су 

предлoжили измјене и допуне у дневном реду. 

             Предсједник Скупштине општине је закључио расправу и како приједлози за измјене и 

допуне  дневног реда  нису достављени у писаној форми  констатовао да се  о приједлозима  за 

измјене и допуне  неће изјашњавати. 

Предсједник Скупштине општине је затим дао на гласање  приједлог дневног реда, 

након чега је констатовао да  је за  дневни ред гласало  „ЗА“ 14 одборника, „ПРОТИВ“ 

ниједан,“УЗДРЖАН“ ниједан, (10 одборника није гласало) , те да је са 14 гласова  „ЗА“ усвојен 

сљедећи 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 

 

1. Разматрање и усвајање Извода из записника са 21. редовне и 6. тематске сједнице   

Скупштине општине Нови Град    

2. Извјештај о извршењу Буџета општине Нови Град за период 01.01.2023.-30.06.2023. 

године 

3. Нацрт ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. годину 

4. Нацрт Буџета општине Нови Град за 2024. годину 

5. Разрјешење в.д. начелника Одјељења за буџет и финансије 

6. Именовање в.д. начелника Одјељења за буџет и финансије 

7. „Актуелни час“ 
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ТАЧКА 1. 

Разматрање и усвајање Извода из записника са 21. редовне и 6. тематске сједнице 

Скупштине општине Нови Град  

Изводи из записника достављени су у материјалима. 

             Предсједник Скупштине општине је упитао одборнике да  ли имају примједби на Извод 

из записника са 21. редовне сједнице Скупштине општине Нови Град одржане дана 14.08, 

29.08. и 12.09.2023. године и Извод из записника са 6. тематске сједнице Скупштине општине 

Нови Град одржане дана 07.11.2023. године. 

Примједбе су имали одборници Младен Шумар и Филип Егељић.  

Младен Шумар је предложио да се појединачно изјашњава о записницима што је и 

прихваћено. 

Предсједник Скупштине општине је дао на гласање Извод из записника са 21. редовне 

сједнице Скупштине општине  Нови Град,  након чега је констатовао да је за Извод из 

записника гласало „ЗА“ 14 одборника „ПРОТИВ“ ниједан, „УЗДРЖАН“ ниједан, (10 одборника 

није гласало), те да је са 14 гласова „ЗА“ усвојен Извод из записника са 21. редовне сједнице 

Скупштине општинеНови Град, без примједби и  до н е с е н  је 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

1. Усваја се Извод из записника са 21. редовне сједнице Скупштине општине Нови 

Град одржане дана 14.08, 29.08. и 12.09.2023. године, без примједби. 

 

2. Извод из записника  из тачке 1 и тонски снимак, у прилогу, чине саставни дио овог 

закључка. 

 

3. Овај Закључак ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у „Службеном 

гласнику општине Нови Град“. 

 

Предсједник Скупштине општине је дао на гласање Извод из записника са 6. тематске 

сједнице Скупштине општине Нови Град,  након чега је констатовао да је Извод из записника 

усвојен са 24 гласа ЗА  (једногласно), без примједби, те је  д о н е с е н 

 

                                                З А К Љ У Ч А К 

 

1. Усваја се Извод из записника са 6. тематске сједнице Скупштине општине Нови 

Град одржане дана 07.11.2023. године, без примједби. 

 

2. Извод из записника  из тачке 1 и тонски снимак, у прилогу, чине саставни дио овог 

закључка. 

 

3. Овај Закључак ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у „Службеном 

гласнику општине Нови Град“. 
 

ТАЧКА 2. 

Извјештај о извршењу Буџета општине Нови Град за период 01.01.2023.-30.06.2023. године

 Слађана Вукоман Ољача, в.д. начелник Одјељења за буџет и финансије је дала уводно 

образложење.  

Предсједник Скупштине општине је отворио расправу. 

У расправи су учествовала одборници: Душан Гашић, Младен Шумар, Хасан Расавац, 

Владана Дакић и Зоран Кукавица. 

Право на реплику искористио је одборник Хасан Расац а право на криви навод 

искористили су одборници: Хасан Расавац и Душан Гашић. 

Слађана Вукоман Ољача дала  је одговоре на постављена питања. 

Предсједник Скупштине општине је закључио расправу и дао на гласање Извјештај о 

извршењу Буџета општине Нови Град за период 01.01.2023.-30.06.2023. године, након чега је 
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констатовао да је за Извјештај гласало „ЗА“ 14 одборника „ПРОТИВ“ ниједан, „УЗДРЖАН“ 

ниједан, (10 одборника није гласало), те да је са 14 гласова „ЗА“ усвојен Извјештај о извршењу 

Буџета општине Нови Град за период 01.01.2023.-30.06.2023. године и  д о н е с е н  је 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Усваја се Извјештај о извршењу Буџета општине Нови Град за период 01.01.2023.-

30.06.2023. године. 
 

2. Извјештај из тачке 1, у прилогу, чини саставни дио овог закључка. 

 

3. Овај Закључак ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у „Службеном 

гласнику општине Нови Град“. 
 

ТАЧКА 3. 

Нацрт ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. годину 

 Младен Шумар је у име КО СДС-СРС тражио паузу од 30 минута. 

 Младен Шумар је образложио тражену паузу. 

  

Слађана Вукоман Ољача, в.д. начелник Одјељења за буџет и финансије је дала уводно 

образложење.  

Предсједник Скупштине општине је отворио расправу. 

У расправи  су учествовали одборници: Игор Таборин, Младен Шицар и Дамин Шевић. 

Предсједник Скупштине општине је закључио расправу и исчитао приједлог Закључка о 

прихватању нацрта ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. годину, те исти  дао на 

гласање , након чега је констатовао да је за Закључак  гласало „ЗА“ 14 одборника „ПРОТИВ“ 

ниједан, „УЗДРЖАН“ ниједан,  (10 одборника није гласало), те да је са 14 гласова „ЗА“ усвојен 

Закључак о прихватању нацрта ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. годину и   

до н е с е н  је 

З  А  К  Љ  У   Ч  А  К 

о прихватању нацрта ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. годину 

 

 

      1.  Прихвата се нацрт ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. годину и   

            упућује на јавну расправу, ради  прибављања  примједби, мишљења и    

            приједлога. 

       

      2.   Нацрт ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. годину објавиће се на  

            интернет страници Општине Нови Град: www.opstina-novigrad.com 

 

3. Јавна расправа ће се спровести  05.12.2023. године (УТОРАК) у 09:00 часова у сали 

број 5 Општине Нови Град. 

 

4. За организовање и спровођење јавне расправе задужује се начелник Општине, који се 

истовремено обавезује да Скупштини општине уз приједлог ребаланса Буџета општине 

Нови Град за 2023. годину достави извјештај о резултатима јавне расправе. 

 

5. Саставни дио овог закључка је нацрт ребаланса Буџета општине Нови Град за 2023. 

годину . 

 

6. Овај Закључак ступа на снагу даном доношења, а објавиће се у „Службеном гласнику 

општине Нови Град“. 
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ТАЧКА 4. 

Нацрт Буџета општине Нови Град за 2023. годину 

  

Слађана Вукоман Ољача, в.д. начелник Одјељења за буџет и финансије је дала уводно 

образложење.  

Предсједник Скупштине општине је отворио расправу. 

У расправи су учествовали одборници: Младен Шумар, Младен Лајшић, Владана 

Дакић, Хасан Расавац, Душан Гашић, Селим Екић и Дамир Шевић.  

Право на криви навод користио је одборник Хасан Расавац. 

Додатно појашњење на расправу дала је Слађана Вукоман Ољача. 

Предсједник Скупштине општине је закључио расправу. 

Мирко Шљокавица је у име КО Заједно за Нови Град и СП тражио паузу од 30 минута. 

Мирко Шљокавица је образложио тражену паузу. 

Предсједник Скупштине општине је исчитао приједлог  Закључка о прихватању нацрта 

Буџета општине Нови Град за 2024. годину, те исти  дао на гласање , након чега је констатовао 

да је за Закључак  гласало „ЗА“ 14 одборника „ПРОТИВ“ ниједан, „УЗДРЖАН“ ниједан,  

 (4 одборника није гласало), те да је са 14 гласова „ЗА“ усвојен Закључак о прихватању нацрта 

Буџета општине Нови Град за 2024. годину и  до н е с е н  је 
 

З  А  К  Љ  У  Ч  А  К 

о прихватању нацрта Буџета oпштине Нови Град за 2024. годину 

 

 

1. Прихвата се нацрт Буџета oпштине Нови Град за 2024. годину и упућује на јавну  

расправу, ради  прибављања примједби, мишљења и приједлога. 

       

2. Нацрт Буџета oпштине Нови Град за 2024. годину објавиће се на интернет страници  

Општине Нови Град: www.opstina-novigrad.com 

 

3. Јавна расправа ће се спровести  06.12.2023. године (СРИЈЕДА) у 09:00 часова у сали 

број 5 Општине Нови Град. 

 

4. За организовање и спровођење јавне расправе задужује се Начелник Општине, који се 

истовремено обавезује да Скупштини општине уз приједлог Буџета oпштине Нови Град 

за 2024. годину достави извјештај о резултатима јавне расправе. 

 

5. Саставни дио овог закључка је нацрт Буџета oпштине Нови Град за 2024. годину. 

 

6. Овај Закључак ступа на снагу даном доношења, а објавиће се у „Службеном гласнику 

општине Нови Град“. 

 

ТАЧКА 5. 

Разрјешење в.д. начелника Одјељења за буџет и финансије  

Мирослав Дрљача, начелник општине предложио је да се Слађана Вукоман Ољача 

разрјеши  вршиоца дужности начелника Одјељења за буџет и финансије због истека периода на 

који је именована. 

Предсједник Скупштине општине је отворио расправу. 

Како расправе није било предсједник Скупштине општине је дао на гласање приједлог 

начелника општине да се Слађана Вукоман Ољача разрјеши вршиоца дужности начелника 

Одјељења за  буџет и финансије због истека периода на који је именована након чега је 

констатовао да је приједлог усвојен са 14 гласова „ЗА“, „ПРОТИВ“ ниједан, „УЗДРЖАН“ 

ниједан, (4 одборника нису гласала) и  д о н е с е н о  је 
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Р Ј Е Ш Е Њ Е 

о разрјешењу вршиоца дужности начелника  

Одјељења за буџет и финансије 

  

1. Слађана Вукоман Ољача, разрјешава се вршиоца дужности начелника  

Одјељења за буџет и финансије, због истека периода на који је именована. 

 

2. Имeнована из тачке 1. овог рјешења права по основу радног односа, након 

разрјешења, остварује у складу са Законом а на основу рјешења надлежног органа. 

  

 3. Ово Рјешење ступа на снагу даном доношења и објавиће се у „Службеном гласнику 

општине Нови Град”. 
 

ТАЧКА 6. 

Именовање в.д. начелника Одјељења за буџет и финансије 

 

Мирослав Дрљача, начелник општине, није предложио начелника Одјељења за буџет и 

финансије већ ће  је истакао да ће  ову дужност обављати овлаштено лице и о овој тачки се није 

изјашњавало. 

 

 

ТАЧКА 7. 

„Актуелни час“ 

 
1. Дамир Шевић, СП, поставио је Начелнику општине једно питање које гласи: 

„Када ће бити завршени радови на водоводној мрежи у насељи Чађавица? Вода је народу 

потребна сваки дан а не само за изборе па моле да се то питање стави у разматрање и ријеши 

што прије.“ 

2. Зоран Кутлија, СДС-СРС, поставио је Начелнику општине једно питање које гласи: 

„Моје одборничко питање се односи на клизиште у улици Кнеза Лазара према Новом 

гробљу. Када се може очекивати санација односно поправак истог јер је стање алармантно?“ 

3. Младен Шумар, СДС-СРС, поставио је Начелнику општине једно питање које гласи: 

„Обзиром  да је крај рађевинске сезоне, постављам  питање Начелнику општине, када ће 

бити завршени радови на санацији пјешачке стазе на Кеју и изградње  бициклистичке стазе у 

насељу Млакве?“ 

4. Љубиша Вујановић, КО ДНС, поставио је Начелнику општине два питања која гласе: 

1.„Многобројни грађани Рудица, Чађавице, М.К. Рујишке, М.Н. Рујишке, Велике Рујишке, 

Ведовице и Кршаља тражили су од мене да поставим ово питање. Оно се односи на 

реконструкцију регионалног пута Р-2, правац Рудице – Доњи Дубовик и то на дионици 

Рудице – Мала Крупска Рујишка (Умићевић ријека). Та дионица асфалтирана је прије 

четрдесет година а у лошем је стању и до сада је у малом проценту реконструисана а моје 

питање гласи: Може ли се испред наше Општине упутити захтјев Путевима РС или Влади 

РС за реконструкцију регионалног пута Р-2, дионице Рудице – Мала Крупска Рујишка 

(Умићевић ријека) или по могућности да се тај захтјев упути заједно са Општином Крупа на 

Уни? На основу мојих неформалних разговора са представницима Општине Крупа на Уни и 

они су веома заинтересовани за рјешавање овог проблема.“ 

2.„У којој фази су активности око реконструкције препумпне станице на Уријама у нашем 

граду? Наиме у току мајских поплава ове године премијер РС, обиласком наше Општине и 

сагледавања штета насталих од поплава изјавио је да ће за послове на реконструкцији 

препумпне станице бити одобрено око 700.000,00КМ. На некој од прошлогодишњих 

сједница наше Скупштине од Начелника смо добили информацију да је Општина још 

прошле године израдила пројекат за реконструкцију препумпне станице. Ево од маја је 

прошло пуних шест мјесеци а видљиво је да апсолутно ништа није урађено на овом веома 

важном објекту, битном за одбрану нашег Града од поплава, па ме многи грађани питају шта 

се дешава и изражавају страх од наредних поплава, јер сви знамо да је тренутно посттројење 
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препумпне станице старо око 60 година, у које је до сада вршено минимално улагање а 

временске непогоде у облику облиних кишних падавина задњих година су све чешће.“ 

5.  Игор Таборин, ПДП И НАЦИОНАЛНЕ МАЊИНЕ, поставио је Начелнику општине   

     два питања која гласе: 

     1.„Мјештани насеља Видорија, тачније Унске улице и дијела улице Гаврила Принципа  

      питају када ће бити рјешен проблем са расвјетом у тој улици. Чак и многи грађани што  

      шетају жале се на мрак у том дијелу града.“ 

      2.“Ко је поставио рампу на општинско земљиште у насељу Млакве. Према сазнањима од  

      грађана, та парцела је приватизована, а ради се о к.ч. број: 3706/15 уписана  ли број 2098  

      к.о. нови Град 1.“ 

6. Душан Гашић, ПДП И НАЦИОНАЛНЕ МАЊИНЕ, поставио је Начелнику општине   

     два питања која гласе: 

     1.“Чија је зграда градске апотеке?“ 

     2.“Колико је прешао аутомобил предсједника Скупштине општине у 2023. години?“ 

 

 

 

Мирослав Дрљача, начелник општине, није дао одговоре на сједници  из разлога што већина 

одборника која је доставила одборничка питања није присутна  и одлучио да ће одговоре на 

одборничка питања доставити у писаној форми. 

 

 

 

Сједница је закључена  у 13,40 часова. 

 

 

Напомена: Саставни дио овог Извода из записника је тонски снимак са 22. редовне 

сједнице Скупштине одржане: 29.11.2023. године. 

 

 
            СЕКРЕТАР                                                                                         ПРЕДСЈЕДНИК 

СКУПШТИНЕ ОПШТИНЕ                                                                 СКУПШТИНЕ ОПШТИНЕ                           

        Милева Богић, с.р.                                                                               Зоран Кукавица, с.р.

 

 

ЗАПИСНИК ВОДИЛА 

 Драгана Згоњанин,с.р. 

 
 


